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Kooperačná rada územia udržateľného mestského rozvoja „Poprad-Svit-Kežmarok“ 

 

Z Á P I S N I C A 
 

z 1. zasadnutia Kooperačnej rady  UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, ktoré sa uskutočnilo 

  

Termín zasadnutia:  23.02.2023 o 08.00 hod (štvrtok)     

Miesto:            Mestský úrad v Poprade, Nábrežie Jána Pavla II. 2802/3, 058 42 Poprad 
 

Prítomní: 

Predseda Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“: Ing. Anton Danko 

Členovia Kooperačnej rady: 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, Kežmarok 

Ing. Dáša Vojsovičová, Svit 

Mgr. Peter Duda, Veľká Lomnica 

Ing. Ján Kapolka, Ľubica 

Jozef Štefaňák, Vysoké Tatry 

Ing. Peter Majerčák, Huncovce 

JUDr. Gabriel Bodnár, Batizovce 

Slavomír Badžo, Stráne pod Tatrami - splnomocnený zástupca - Ivana Nižníková 

Ing. Peter Hritz, Nová Lesná 

PhDr. Jozef Košický, Veľký Slavkov 

Mgr. Michal Materný, Gánovce 

Bc. Ladislav Oravec, Malý Slavkov 

Ing. Marta Laufová, Stará Lesná 

Mgr. Ján Hroboň, Gerlachov 

Tomáš Fudaly, Mlynčeky 

 

MIRRI, Regionálne centrum Prešov: 

Ing. Marek Hrubčo 

 

Členovia sekretariátu Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ 

Mgr. Lukáš Penxa 

Ing. Jozef Durbák 

Mgr. Janka Sentpéteryová  

Mgr. Monika Lalkovičová 
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Prítomní: podľa prezenčnej listiny (prezenčná listina je prílohou zápisnice) 

 

Neprítomní: 

Slavomír Badžo, Stráne pod Tatrami  

 

Program rokovania 

 

Dňa 23.02.2023 (štvrtok) o 08.00 hod. sa uskutočnilo 1. zasadnutie Kooperačnej rady UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“, vo veľkej zasadacej miestnosti na prízemí Mestského úradu 
v Poprade s nasledovným programom: 

1. Otvorenie 
2. Odovzdanie menovacích dekrétov zástupcom členov Kooperačnej rady UMR 

„Poprad-Svit-Kežmarok“ 
3. Voľba   jedného   overovateľa   zápisnice   z  radov   členov   Kooperačnej   rady   UMR  

„Poprad-Svit-Kežmarok“ 
4. Schválenie  programu  zasadnutia  Kooperačnej  rady  UMR  „Poprad-Svit-Kežmarok“ 
5. Informatívna správa o zmenách v Kooperačnej rade UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“  
6. Informatívna správa o pripravenosti Integrovanej územnej stratégie UMR „Poprad-

Svit-Kežmarok“  
7. Návrh na rozdelenie alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“  
8. Informatívna správa o metodike rozdelenia alokácie Integrovaných územných 

investícií v rámci Programu Slovensko 2021 – 2027 verzia 2.0  
9. Rôzne a diskusia  

9.1 Schválenie projektových zámerov, pre ktoré sa žiada príspevok na spracovanie  
projektovej dokumentácie v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný 
finančný príspevok na prípravu regionálnych  projektov, kód výzvy: 
IROP- PO7- SC76- 2022-98 – Poprad 
9.2 Schválenie projektových zámerov, pre ktoré sa žiada príspevok na spracovanie 
projektovej dokumentácie v rámci Výzvy na predkladanie ŽoNFP na prípravu 
regionálnych projektov (IROP- PO7- SC76- 2022-98) – Veľká Lomnica 

10. Záver 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR v úvode 
požiadal prítomných o súhlas s nahrávaním 1. zasadnutia Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“ pre potrebu spracovania zápisnice a hlasovania. 
 
Bod 1. Otvorenie 
 
Predseda Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ (ďalej len „predseda KR UMR“) 
Ing. Anton Danko privítal prítomných, otvoril a viedol 1. zasadnutie Kooperačnej rady UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 

Bod 2. Odovzdanie menovacích dekrétov zástupcom členov Kooperačnej rady UMR 

„Poprad-Svit-Kežmarok“ 

 

Členom Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ boli odovzdané menovacie dekréty. 
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Bod 3.   Voľba   jedného   overovateľa zápisnice   z   radov  členov  Kooperačnej  rady  UMR  
„Poprad-Svit-Kežmarok“ 
 
Predseda KR UMR Ing. Anton Danko navrhol za overovateľa zápisnice Ing. Dášu Vojsovičovú. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 3: Voľba jedného overovateľa zápisnice z radov členov Kooperačnej 
rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“: 

 

ZA: 13 členov         PROTI: 0 členov         ZDRŽALO SA: 1 člen       NEHLASOVALO: 2 členovia 

 

Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 
 
Bod 4. Schválenie programu zasadnutia Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ 

Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR - informoval 
o rozhodnutí MIRRI SR, že Štatút a rokovací poriadok Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“ bol schválený 22.08.2022 a nahradil pôvodný Štatút Kooperačnej rady UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“ v znení dodatku č. 1 zo dňa 03.06.2021 a Rokovací poriadok 
Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok zo dňa 11.12.2020.  
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
reagoval na schválenie štatútu, že má za to, že jadrové mesto vydalo štatút a rokovací poriadok 
svojvoľne, bez prerokovania a schválenia Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
Z tohto dôvodu navrhol doplniť dva body do programu pod názvom - Návrh na prerokovanie 
Štatútu a rokovacieho poriadku Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ a  Návrh 
na rozdelenie alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 

Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – vysvetlil, 
že Štatút a rokovací poriadok Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, reflektuje 
zákon č. 121/2022 Z. z. - Zákon o príspevkoch z fondov Európskej únie a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, § 7 bod (5). Pri tvorbe tohto Štatútu sme vychádzali z Jednotného 
metodického rámca pre prípravu IÚS a IÚI v SR v programovom období 2021 – 2027, príloha 
č. 3 Vzorový štatút a rokovací poriadok Kooperačnej rady UMR. Taktiež upozornil, že tento 
Štatút, vrátane jeho zmien a doplnení, vydáva obec, v tomto prípade jadrové mesto (viď. čl. 10 
bod (1) Štatútu) a schvaľuje MIRRI SR. Účinnosť nadobúda zverejnením na webovom sídle 
jadrového mesta UMR. Taktiež informoval o otvorenej výzve z Integrovaného regionálneho 
operačného programu na spracovanie projektovej dokumentácie v rámci Výzvy 
na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na prípravu regionálnych projektov. 
Hodnotiace kolo tejto výzvy sa podľa informácií z ministerstva má skončiť 16.3.2023. Zároveň 
to bude posledné kolo a výzva sa uzavrie. Vo výzve je alokovaných 8 mil. € 
pre  8 samosprávnych krajov. Každý kraj dostane 1 mil. €. Následne predložil ďalší bod 
do programu s názvom: Schválenie projektových zámerov, pre ktoré sa žiada príspevok 
na spracovanie  projektovej dokumentácie v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí 
o nenávratný finančný príspevok na prípravu regionálnych  projektov, kód výzvy: IROP- PO7- 
SC76- 2022-98 – Poprad. Taktiež informoval všetkých členov, že došlo k prerozdeleniu alokácie 
na projektovú dokumentáciu na úrovni PSK a pre celý UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, bola 
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pridelená celková alokácia vo výške cca 127 000 € na spracovanie projektovej dokumentácie. 
Na uvedenú informáciu reagoval Mgr. Peter Duda, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok - 
starosta Veľkej Lomnice, ktorý poukázal na to, že ak by disponoval uvedenou informáciou, 
urobil by selekciu projektových zámerov, ktoré by predložil na schválenie Kooperačnej rade 
UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, aby nevyčerpal väčšinu celkovej alokácie. 

 
Mgr. Michal Materný, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Gánovce - položil otázku, 
či je možné doplnenie projektových zámerov aj zo strany obce Gánovce, resp. ostatných obcí 
a miest.  
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR - odpovedal, 
že akýkoľvek pripravený materiál a návrh na uznesenie môžu členovia predložiť predsedovi 
Kooperačnej rady UMR  (viď. čl. 8 bod (5) Štatútu) a je možné o ňom rokovať. 
 
Hlasovanie o zaradení bodu 9.1: Schválenie projektových zámerov, pre ktoré sa žiada 
príspevok na spracovanie projektovej dokumentácie v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí 
o nenávratný finančný príspevok na prípravu regionálnych projektov, kód výzvy:  
IROP-PO7-SC76-2022-98 – Poprad  
 

ZA: 8 členov         PROTI: 1 člen         ZDRŽALO SA: 7 členov        NEHLASOVALO: 0 členov 

 

Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ zaradila bod 9.1 do programu zasadnutia 
Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 
Hlasovanie o zaradení bodu s názvom:  Návrh na prerokovanie Štatútu a rokovacieho 
poriadku Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok 
 

ZA: 14 členov         PROTI: 1 člen          ZDRŽALO SA: 1 člen         NEHLASOVALO: 0 členov 

 

Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ nezaradila návrh Kežmarku s názvom - 
Návrh na prerokovanie Štatútu a rokovacieho poriadku Kooperačnej rady UMR „Poprad-
Svit-Kežmarok“ do programu zasadnutia Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 
Na prijatie uvedeného návrhu podľa čl. 8 ods. 8 Štatútu a rokovacieho poriadku Kooperačnej 
rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, sa vyžaduje väčšina hlasov prítomných zástupcov členov 
Kooperačnej rady UMR a zároveň súhlasný hlas zástupcu jadrového mesta. Jadrové mesto 
Poprad, hlasovalo proti zaradeniu tohto návrhu do programu rokovania Kooperačnej rady 
UMR „Poprad-Svit-Kežmarok. 
 
Hlasovanie o zaradení bodu s názvom: Návrh na rozdelenie alokácie UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“ 
 

ZA: 16 členov        PROTI: 0 členov        ZDRŽALO SA: 0 členov        NEHLASOVALO: 0 členov 
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Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ zaradila návrh Kežmarku s názvom -  Návrh 
na rozdelenie alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, do programu zasadnutia Kooperačnej 
rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“.  
 
Hlasovanie o uznesení č. 4: Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ schvaľuje 
program zasadnutia Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 

ZA: 14 členov      PROTI: 0 členov        ZDRŽALO SA: 2 členovia       NEHLASOVALO: 0 členov 

Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 
 
Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ schválila program zasadnutia Kooperačnej 
rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ so zmenami. Zaradením tohto návrhu sa číslovanie 
ostatných bodov poposúvalo. 
 
Bod 5. Informatívna správa o zmenách v Kooperačnej rade UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR 
- odprezentoval dôvodovú správu o zmenách v Kooperačnej rade UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“, ktorá bola súčasťou zaslaných materiálov na rokovanie Kooperačnej rady UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“. Zhrnul prierezovo všetky rokovania Kooperačnej rady UMR „Poprad-
Svit-Kežmarok“. Následne informoval, že v decembri 2022 nám MIRRI SR, ako technickému 
sekretariátu jadrového mesta zaslalo  alokačnú tabuľku s alokáciami na jednotlivé aktivity, 
ktoré je možné z UMR financovať. Iniciovali sme rokovanie v Kežmarku a následne druhý deň 
sme zorganizovali stretnutie kooperujúcich miest Poprad, Svit, Kežmarok a Vysoké Tatry.  
Predstavili sme všetky aktivity zástupcom miest, ktoré o toto stretnutie prejavili záujem. 
Podotkol, že mesto Kežmarok sa stretnutia nezúčastnilo. 
 
Mgr. Michal Materný, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Gánovce – reagoval 
na uvedený bod a požadoval zaznamenať do zápisnice nasledovné: „V mene obce Gánovce 
požadujem o zapísanie do zápisnice, že Štatút odporuje sám sebe, pretože mal byť 
vypracovaný Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. Nebol v súlade so zákonom. 
Bol vydaný jadrovým mestom, to uznávam, ale nebol vypracovaný ani vlastne schválený 
Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“.  
 
Hlasovanie o uznesení č. 5: Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ berie na 
vedomie informatívnu správu o zmenách v Kooperačnej rade UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 

ZA: 12 členov        PROTI: 0 členov       ZDRŽALO SA: 4 členovia      NEHLASOVALO: 0 členov 

 

Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ berie na vedomie navrhované znenie 
uznesenia. 
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Bod  6:  Informatívna správa o pripravenosti Integrovanej územnej stratégie UMR „Poprad-
Svit-Kežmarok“ 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR 

- odprezentoval dôvodovú správu o pripravenosti IÚS UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, ktorá 

bola súčasťou zaslaných materiálov na rokovanie Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-

Kežmarok“. Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ na svojom zasadnutí dňa 

15.12.2020 schválila Vstupnú správu pre spracovanie PHRSR/IÚS UMR „Poprad-Svit-

Kežmarok“ na obdobie 2021 – 2027 s výhľadom do roku 2030, a následne na to dňa 31.5.2021 

schválila spracovanie zúženej Integrovanej územnej stratégie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 

Dokument „Integrovaná územná stratégia UMR Poprad-Svit-Kežmarok 2021 - 2027 

s výhľadom do roku 2030“ (IÚS UMR) je strednodobý strategický dokument, ktorý na základe 

analýzy hospodárskeho a sociálneho rozvoja regiónu UMR stanovuje jeho strategické ciele 

a priority rozvoja na integrovanom prístupe. Mesto Poprad v súlade  v danom období platným 

časovým harmonogramom MIRRI SR, dalo vypracovať tento strategický dokument 

dodávateľským spôsobom, pričom bol stanovený a dodržaný časový harmonogram. MIRRI SR 

v priebehu roka 2022 zmenilo Metodiku (viď. verzia 2.0 august 2022) a  následne informovalo 

o rozdelení alokácií pre jednotlivé UMR, pričom  k dnešnému dňu nie sú oficiálne zverejnené 

programové dokumenty, čo má za následok, že stále nie je možné dopracovať IÚS do finálnej 

podoby tak, aby v sebe obsahovala aktuálne známe skutočnosti a bola v súlade s platnými 

metodikami. IÚS UMR sa v súčasnosti dopracováva na základe aktuálnych informácií.  

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
položil otázku, prečo sa  Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ nezvolala skôr ale 
až 23.02.2023, keďže listom zo dňa 27.01.2023 žiadal o zvolanie stretnutia všetkých členov  
Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. Predmetom stretnutia malo byť 
prerozdelenie celkovej alokácie pridelenej UMR na základe vzájomnej dohody a taktiež 
schválenie projektových zámerov Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, pretože 
uzávierka I. hodnotiaceho kola v rámci predmetnej Výzvy bola 16.01.2023 a plánovaná 
uzávierka II. kola bude 16.03.2023. Ďalej apeloval, aby prebiehala otvorená komunikácia 
medzi všetkými členmi a informácie boli podávané všetkým členom. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval, 
že zásobník projektov bol vytvorený, keď sa vytvárala vstupná správa IÚS v roku 2020. Boli 
požiadaní všetci zástupcovia členov UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, aby vyplnili dotazník 
cez jednoduchý nástroj „dotazníkov Google“. Zároveň však dodal, že dnes už nereflektuje 
požiadavky MIRRI SR. Taktiež upozornil, že celé Slovensko dostalo informácie o tom, aké 
aktivity vieme z UMR financovať až v januári 2023 a momentálne prebiehajú stretnutia 
so zástupcami MIRRI SR. Konzultujú sa jednotlivé aktivity a opatrenia, ktoré by bolo možné 
financovať z tohto programu a následne uvedené informácie posúvať a zdieľať ďalej 
do územia.  
 
Ing. Anton Danko, predseda KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – opäť zopakoval, 
že sa uskutočnilo prvé koordinačné stretnutie na úrovni kooperujúcich miest UMR „Poprad-
Svit-Kežmarok“, ktorého sa mesto Kežmarok nezúčastnilo. Ďalej reagoval 



7 
 

na Mgr. Michala Materného a žiadal uviesť do zápisu, že Štatút schvaľovala ministerka, 
nie mesto Poprad. 
 
Mgr. Michal Materný, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Gánovce – reagoval, 
že nepovedal, že Štatút schválilo mesto Poprad. Mesto Poprad ho vydalo, to je v súlade 
so zákonom, ale mal byť schválený Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 
Ing. Anton Danko, predseda KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – upozornil, že zákon 
to  nevyžaduje a uvedený Štatút, na ktorý sa odvoláva Mgr. Michal Materný je neplatný.  
 
Hlasovanie o uznesení č. 6: Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ berie 
na vedomie informatívnu správu o pripravenosti Integrovanej územnej stratégie UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 

ZA: 12 členov        PROTI: 0 členov       ZDRŽALO SA: 4 členovia      NEHLASOVALO: 0 členov 

 

Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ berie na vedomie navrhované znenie 
uznesenia. 
 
Bod 7: Návrh na rozdelenie alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“  
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR 
- odprezentoval dôvodovú správu o metodike rozdelenia alokácie IÚS v rámci Programu 
Slovensko 2021 – 2027 verzia 2.0, ktorá bola súčasťou zaslaných materiálov na rokovanie 
Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. Taktiež informoval všetkých členov, 
že 22.2.2023 o 9:30 hod., deň pred 1. zasadnutím Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“, nám bola zaslaná „Metodika rozdelenia alokácie IÚI v rámci Programu Slovensko 
2021 – 2027, verzia 3.0“, opäť bez akejkoľvek komunikácie ministerstva smerom k nám. Táto 
metodika (verzia 3.0), kombinuje kritériá pre výpočet alokácie IÚI UMR spôsobom zohľadnenia 
50 % váhou výpočtu podľa metodiky MIRRI SR (verzia 2.0) a 50 % váhou podľa metodiky ZMOS. 
Vysvetlil spôsob výpočtu podľa uvedenej metodiky (verzia 3.0) a technokratické rozdelenie 
alokácie pre UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. Prezentoval tabuľku s návrhom rozdelenia 
alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ podľa metodiky (verzia 3.0). Upozornil však, že tento 
náš výpočet nebol prekonzultovaný a overený s MIRRI SR, pretože tento týždeň má 
západoslovenský kraj jarné prázdniny a kontaktné osoby neboli k dispozícii. 
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
pozitívne reagoval na zaradenie obcí do prerozdelenia alokácií UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, 
ktoré sám pripomienkoval, pretože v prvom návrhu obce neboli zaradené. Následne 
predniesol svoj návrh na interné rozdelenie celkovej alokácie UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“.  Členom Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ predložil 
a odprezentoval tabuľku nového interného rozdelenia celkovej alokácie UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“, prepočítanú na základe počtu obyvateľov jednotlivých okresov UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“. Koeficientom, bola prepočítaná alokácia na jedného obyvateľa a následne 
vynásobená počtom obyvateľov daného okresu. 
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Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – opäť 
zopakoval, že sa uskutočnilo prvé koordinačné stretnutie na úrovni kooperujúcich miest UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“, ktorého sa mesto Kežmarok nezúčastnilo. Na tomto stretnutí 
sa spolu s kooperujúcimi mestami prebral spôsob rozdelenia alokácie, aj ako ma vyzerať IÚS. 
Taktiež uviedol, že si  prešli aktivity, ktoré je možné v rámci jednotlivých opatrení financovať. 
 
Mgr. Peter Duda, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Veľká Lomnica – opýtal sa,  
nakoľko je prezentovaná verzia záväzná, resp. či  navrhované prerozdelenie týchto zdrojov, 
ktoré si my ako členovia schválime môže zvrátiť MIRRI SK. Prípadne, či MIRRI SK môže 
poukázať, že je to v rozpore s metodikou alebo nejakými inými princípmi. Ďalšia otázka 
sa týkala možnosti prerokovania zásobníka projektov s jednotlivými obcami, pretože zatiaľ 
došlo len k prerokovaniu s kooperujúcimi mestami. Obáva sa toho, že ako územie nebudeme 
dostatočne pripravení a časť peňazí nestihneme vyčerpať. Opýtal sa taktiež, či mesto Poprad 
ako jadrové mesto s najväčším počtom hlasov bude s takýmto rozdelením súhlasiť. 
 
Ing. Anton Danko, predseda KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – odpovedal, že s týmto 
rozdelením budeme súhlasiť. Podotkol, že všetko je len orientačné, je nutné schváliť jednotlivé 
projekty Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ a následne Radou Partnerstva. 
Pravidlá sa však neustále menia a náš prvý zásobník projektov, ktorý už bol pripravený 
je momentálne neaktuálny a nereflektuje tieto časté zmeny pravidiel zo strany MIRRI SR. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – súhlasil 
s návrhom zvolania pracovného stretnutia na úrovni miest a obcí UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“ spolu so zástupcom MIRRI SR. 
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
reagoval na záväznosť technokratického rozdelenia alokácie podľa metodiky (verzia 3.0) a má 
za to, že to nie je záväzné a uvedená metodika má slúžiť na technokratické rozdelenie alokácie 
medzi jednotlivé UMR. Taktiež vyjadril názor, že rozdelenie alokácie vo vnútri UMR 
je na hlasovaní Kooperačnej rady UMR. Následne položil otázku, kto rozhodol o vnútornom 
rozdelení alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ na jednotlivé časti (napr. výška alokácie 
na dopravu). Má za to, že alokácie by sa mali rozdeľovať na základe zásobníka projektov, 
na základe priorít územia a na základe možnosti územia vyčerpať tieto zdroje. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval,  
že alokáciu na jednotlivé priority nám rozdelilo MIRRI SR. V  spolupráci s Európskou komisiou 
vytipovali 29 aktivít, ktoré je možné financovať z UMR. Ozrejmil, že my ako jadrové mesto 
nevieme niektoré z týchto aktivít zafinancovať a upozornil na to, že úmyslom MIRRI SR je, aby 
sme si najprv urobili zásobník, naplnili tabuľku MIRRI SR projektami a čo nebudeme schopní 
naplniť, tak sa preskupí medzi jednotlivé UMR. Pokračoval, že takéto vyzvanie na doplnenie 
zásobníka projektov príde aj z územia PSK - SPR Spiš, kde bude taktiež nutné aktualizovať 
zásobník projektov cez aplikáciu RISK.  
  
Mgr. Michal Materný, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Gánovce – požiadal 
o zaslanie prezentovanej tabuľky MIRRI SR, aby mali lepší prehľad a vedeli sa pripraviť 
na navrhované pracovné stretnutie miest a obcí, ktoré vzišlo z tohto zasadnutia. 
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PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
požiadal technický sekretariát UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ o väčšiu aktivitu a komunikáciu, 
pretože má za to, že táto komunikácia mala prebehnúť oveľa skôr. Taktiež navrhol, aby 
sa 2. zasadnutie Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ konalo čo najskôr, aby mohli 
aj ostatné obce a mestá predložiť svoje projektové zámery. Znova zopakoval, že alokácia by 
mala byť rozdelená na základe počtu obyvateľov jednotlivých okresov. Upozornil, 
že prezentované tabuľky s rozdelením alokácie boli vypracované mestom Poprad a na základe 
toho bolo mestu Kežmarok pridelených len 11 % z celkovej alokácie. Voči tomu sám rázne 
vystúpil a podal protinávrh. S návrhom mesta Poprad nesúhlasil. Mal za to, že do okresu 
Kežmarok má ísť 32 %  alokácie a zvyšok alokácie do okresu Poprad. Podľa jeho názoru je toto 
najspravodlivejšie vnútorné rozdelenie v rámci UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 
Ing. Anton Danko, predseda KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“- reagoval, že budeme 
postupovať podľa počtu obyvateľov jednotlivých miest, nie podľa počtu obyvateľov 
jednotlivých okresov. Upozornil, že sa jedná o územný mestský rozvoj. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval 
k výzve o nekomunikácii technického sekretariátu s tým, že informácie z MIRRI SR 
sa na technický sekretariát taktiež nedostávali. Akonáhle nejaké informácie prišli, posielali 
sa ďalej do územia. 
 
Ing. Jozef Durbák, člen sekretariátu Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – zhrnul 
celú históriu vzniku UMR od začiatku všetkých rokovaní.  
 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
položil otázku, prečo nedošlo k rozšíreniu územia UMR o ďalšie mestá okresu Kežmarok, napr. 
Spišská Belá. Mal za to, že celý UMR by dostal vyššiu alokáciu a rozvíjalo by sa širšie územie. 
Poukázal, že navrhované rozdelenie je nespravodlivé voči rozvoju okresu Kežmarok, pretože 
je zastúpené len mestom Kežmarok a priľahlými obcami.  
 

Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval, 
že územie bolo definované v decembri 2020, bolo zakotvené v programových manuáloch 
a v programových dokumentoch, ktoré schvaľovala Európska komisia. Operačný program 
Slovensko prechádzal dlhodobým schvaľovacím procesom a definitívne bol schválený 
23.11.2022. Podotkol, že územie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ je jedno z najväčších území 
UMR. Reagoval aj na vydanie nového Štatútu, kde sa informácia o vypracovaní nového Štatútu 
dostala na technický sekretariát mesiac pred jeho odovzdaním na MIRRI SR. Tento istý proces 
sa zopakoval aj pri metodike (verzia 2.0), kedy nám informácia o existencii metodiky (verzia 
2.0) a jej pripomienkovanie bolo zaslané 15 dní pred termínom odovzdania.  
 
PhDr. Jozef Košický, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Veľký Slavkov – opýtal sa, 
dokedy je nutné vyčerpať alokáciu 37 mil. €. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval, 
že Operačný program Slovensko je schválený na roky 2021 – 2027 a platí tu mechanizmus N+3, 
ktorý nám dovolí čerpať až do roku 2030. 
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PhDr. Jozef Košický, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Veľký Slavkov – položil 
otázku ohľadne záväznosti prerozdelenia alokácie, ktoré bolo predstavené prítomným 
členom. Prípadne, či by bolo možné sa v budúcnosti k nemu vrátiť podľa čerpania finančných 
prostriedkov. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval,  
že máme informáciu, že má prebehnúť revízia Operačného programu Slovensko (cca každé 
2 roky). MIRRI SR nás požiadalo, aby boli tieto tabuľky čo najzáväznejšie. Zároveň, ak by sme 
videli, že nie sme schopní vyčerpať niektoré aktivity, tak v rámci revízie Operačného programu 
Slovensko môže dôjsť k presunu alokácie medzi jednotlivými aktivitami. Boli sme upozornení, 
že nemáme očakávať, že v rámci tejto revízie budú markantné rozdiely medzi aktivitami. 
Monitorovací výbor a ostatné poradné orgány zhodnotia, ako sa bude čerpať na úrovni celého 
Slovenska. 
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
položil otázku ohľadne dvoch predložených projektových zámerov mesta Poprad na chválenie 
Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. V akej sume sú navrhované projektové 
zámery, a do ktorých aktivít boli rozdelené, aby bolo zrejmé, ktoré alokácie už budú 
vyčerpané.  
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – 
odpovedal, že zatiaľ ani jedna projektová dokumentácia nie je ukončená a nepoznáme 
rozpočet týchto dvoch stavieb. Načrtol aktivity, cez ktoré by mali tieto projektové zámery 
prechádzať, napr. investícia do kultúrneho prírodného dedičstva miestnej regionálnej 
samosprávy, vodozádržné opatrenia, cyklodoprava, smart prvky verejného osvetlenia, zelené 
a modré aktivity, zníženie energetickej náročnosti, prvky bezpečnosti a ďalšie aktivity, ktoré 
pôjdu prierezovo väčším množstvom aktivít tak, aby sa nevyčerpala len jedna celá aktivita, ale 
aby zostala aj pre ďalšie územie. Taktiež poukázal na to, že daná Výzva je verejne prístupná 
na stránke MIRRI SR. Výzva je otvorená od decembra 2022 a okrem Veľkej Lomnice ho k tejto 
výzve nikto nekontaktoval. 
 

Mgr. Peter Duda, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok - starosta Veľkej Lomnice – reagoval 
na danú Výzvu, že informácie mali od externých partnerov, s ktorými spolupracujú pri čerpaní 
eurofondov. V tom čase, keď šli do tejto výzvy, nemali informáciu, že na projektovú 
dokumentáciu bude alokovaná čiastka 127 000 € na celý UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
Vyjadril sa, že stiahne všetky projektové dokumentácie, ktoré predložil na schválenie 
Kooperačnej rade UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ a ponechá len projektovú dokumentáciu 
na projektový zámer s názvom „Veľká Lomnica – cyklotrasa, II. etapa (od k. ú Huncovce – po 
k. ú. Poprad)“ s celkovým rozpočtom 29 913,60 €. Týmto projektom dôjde k prepojeniu okresu 
Poprad s okresom Kežmarok a k prepojeniu mesta Poprad a obcí Veľká Lomnica a Huncovce. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – 
informoval, že podľa vyjadrenia MIRRI SR, projektové dokumentácie, ktoré budú schválené 
Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, musia byť následne realizované 
z prostriedkov UMR a nemôžu byť financované z iných zdrojov a iných dotačných schém.  
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Mgr. Peter Duda, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok - starosta Veľkej Lomnice – reagoval, 
že dostal inú informáciu z MIRRI SR. Uviedol, že taktiež kontaktovali MIRRI SR ohľadne  
projektovej dokumentácie. MIRRI SR uviedlo, že projektové dokumentácie budú schválené 
z alokácie 8.000.000 €, ktorá je určená pre celé Slovensko a vôbec nemajú nič spoločné s UMR, 
tzn. že aj keby si Veľká Lomnica nechala  schváliť projektový zámer Kooperačnou radou UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“, tak by to nešlo z balíka peňazí UMR a v budúcnosti to nebude 
naviazané na čerpanie peňazí z UMR. 
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
poukázal na to, že obce a mestá z UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ neboli vyzvané aby predložili 
svoje projektové zámery na schválenie Kooperačnej rade UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, aby 
mohli žiadať o preplatenie projektovej dokumentácie z predmetnej Výzvy IROP. Podotkol, 
že všetkým členom UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ bol zaslaný list, aby stiahli všetky projektové 
zámery, ktoré si niektoré obce samostatne do predmetnej Výzvy podali. Reagoval na to, 
že podmienkou zapojenia sa do Výzvy IROP, bolo schválenie projektových zámerov 
Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. Opäť apeloval na to, aby sa všetkých 
členom územia UMR dostávali informácie včas.  
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – vysvetlil, 
že uvedený list bol napísaný po stretnutí s vysokým predstaviteľom MIRRI SR, ktorý nás 
informoval, že v rámci celého Slovenska zistili, že mnoho obcí, ktoré sú členmi UMR, podalo 
žiadosť bez toho aby mali schválené uznesenie Kooperačnou radou. MIRRI SR upozornilo, 
že boli predkladané neúplné žiadosti a to predlžuje celý administratívny proces. 
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
doplnil, že takáto žiadosť bude vyradená. 
 
Mgr. Peter Duda, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok - starosta Veľkej Lomnice – reagoval, 
že nemusí byť vyradená. Bežná prax pri podávaní europrojektov je taká, že Riadiaci orgán 
vyzve na doplnenie v stanovenej lehote. Ak budú formálne kritériá splnené v stanovenej 
lehote, tak nedôjde k vyradeniu. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval, 
že MIRRI SR momentálne kontroluje všetko čo sa týka UMR. MIRRI SR nás požiadalo, aby sme 
danú informáciu posunuli ďalej do územia, aby sa už nestávalo, že členovia našich UMR 
zasielajú žiadosti bez toho, aby mali splnené všetky formálne náležitosti a tým pádom 
predlžovali lehotu administratívneho konania. 
 
Hlasovanie o uznesení č. 7: Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ berie na 
vedomie návrh na rozdelenie alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 

ZA: 15 členov         PROTI: 1 člen        ZDRŽALO SA: 0 členov      NEHLASOVALO: 0 členov 

 
Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ neberie na vedomie návrh na rozdelenie 
alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ (návrh mesta Kežmarok). 
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Na prijatie uvedeného návrhu podľa čl. 8 ods. 8 Štatútu a rokovacieho poriadku Kooperačnej 
rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, sa vyžaduje väčšina hlasov prítomných zástupcov členov 
Kooperačnej rady UMR a zároveň súhlasný hlas zástupcu jadrového mesta. Jadrové mesto 
Poprad, hlasovalo proti a zároveň vyjadrilo svoj nesúhlas. Uvedený návrh neprešiel. 
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
vzniesol námietku, na základe akého pomeru nebol návrh vzatý na vedomie.  
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – citoval 
Štatút: „Na prijatie uvedeného návrhu podľa čl. 8 ods. 8 Štatútu a rokovacieho poriadku 
Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, sa vyžaduje väčšina hlasov prítomných 
zástupcov členov Kooperačnej rady UMR a zároveň súhlasný hlas zástupcu jadrového mesta“. 
Keďže jadrové mesto Poprad bolo proti a s návrhom nesúhlasilo, uvedený návrh neprešiel. 
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
opäť vzniesol námietku, že Štatút nebol schválený Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“ a uvedená podmienka nie je schválená Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-
Kežmarok“. 
 
PhDr. Jozef Košický, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Veľký Slavkov – citoval 
čl.  10 Štatútu: „Tento Štatút, vrátane jeho zmien a doplnení vydáva obec a schvaľuje MIRRI 
SR. Následne vyzval zástupcu RC Prešov, ktorý bol prítomný za 1. zasadnutí Kooperačnej rady 
UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ aby vyjadril svoje stanovisko k uvedenej problematike. 
 
Ing. Marek Hrubčo, zástupca Regionálneho centra Prešov, MIRRI SR – poďakoval za možnosť 
byť prísediacim na 1. zasadnutí Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“.  Nevyjadril 
sa však k danému bodu rokovania a zostal v danej veci nestranný.  
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok –
opäť sa vrátil k Štatútu a položil otázku ako sa podmienka súhlasného hlasu zástupcu 
jadrového mesta dostala do Štatútu.  
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – citoval 
čl. 8.7.8 metodiky a zároveň vzorový Štatút MIRRI SR. Upozornil, že v pôvodnej metodike 
to nebolo pod č. 8 ale č. 10 a došlo k prečíslovaniu jednotlivých bodov. Taktiež uviedol, 
že tento bod bol konzultovaný aj s hlavným štátnym radcom, ktorý nám potvrdil, že so všetkým 
musí súhlasiť jadrové mesto. Doplnil, že zmeny a doplnenia štatútu sú samozrejme možné, ale 
musia byť schválené Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ a následne musia byť 
schválené aj MIRRI SR.  
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
poukázal na to, že Štatút a rokovací poriadok nebol vypracovaný Kooperačnou radou UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“. 
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Ing. Jozef Durbák, člen sekretariátu Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – 
vysvetlil, že Štatút a rokovací poriadok je jeden dokument. Článok 10 Štatútu hovorí, že: 
„Tento Štatút, vrátane jeho zmien a doplnení vydáva obec a schvaľuje MIRRI SR. Kooperačná 
rada tento dokument neschvaľuje. 
 
Bc. Ladislav Oravec, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Malý Slavkov – opýtal 
sa  na možnosť  existencie samostatného UMR Poprad bez ostatných členov, keďže okrem 
hlasovania je nutný aj súhlasný hlas zástupcu jadrového mesta. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval,  
že podľa platného Štatútu sa na prijatie uznesenia vyžaduje väčšina hlasov prítomných 
zástupcov členom Kooperačnej rady UMR a zároveň súhlasný hlas zástupcu jadrového mesta.  
 
Ing. Anton Danko, predseda KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“- požiadal Mgr. Lukáša Penxu, 
aby odprezentoval pozmeňovací návrh mesta Poprad (návrh rozdelenia alokácie podľa 
metodiky, verzia 3.0) a následne dal o uvedenom pozmeňovacom návrhu hlasovať. 
 
Hlasovanie o uznesení č. 7: Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ berie 
na vedomie návrh na rozdelenie alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 

ZA: 11 členov         PROTI: 0 členov        ZDRŽALO SA: 5 členov      NEHLASOVALO: 0 členov 

 
Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ berie na vedomie návrh na rozdelenie 
alokácie UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ (pozmeňovací návrh mesta Poprad). 
 

Bod 8: Informatívna správa o metodike rozdelenia alokácie Integrovaných územných 
investícií v rámci Programu Slovensko 2021 – 2027 verzia 2.0 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – zhrnul, 
že väčšina informácií k tomuto bodu už bola prezentovaná v priebehu zasadnutia.  
 
Hlasovanie o uznesení č. 8: Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ berie 
na vedomie informatívnu správu o metodike rozdelenia alokácie Integrovaných územných 
investícií v rámci Programu Slovensko 2021 – 2027 verzia 2.0. 
 

ZA: 16 členov         PROTI: 0 členov        ZDRŽALO SA: 0 členov      NEHLASOVALO: 0 členov 

 

Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ berie na vedomie informatívnu správu 
o metodike rozdelenia alokácie Integrovaných územných investícií v rámci Programu 
Slovensko 2021 – 2027 verzia 2.0. 
 
Bod 9: Rôzne a diskusia 
 
Bod 9.1: Schválenie projektových zámerov, pre ktoré sa žiada príspevok na spracovanie 
projektovej dokumentácie v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 
príspevok na prípravu regionálnych projektov, kód výzvy: IROP-PO7-SC76-2022-98 – Poprad 
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Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – zopakoval, 
že k tomuto bodu už prebehla širšia diskusia v priebehu zasadnutia. Uviedol, že hodnotiace 
kolo tejto Výzvy končí 16.3.2023. Po tomto termíne nebude možné predkladať žiadosti o NFP, 
preto sme  tento bod zaradili ako mimoriadny bod do mestského zastupiteľstva mesta Poprad. 
Predložili sme 2 projektové zámery na schválenie. Obec Veľká Lomnica predložila celý balík 
projektových zámerov na schválenie Kooperačnou radou UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. 
 
Ing. Anton Danko, predseda KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“- zopakoval, že pre celý UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“ bola alokovaná čiastka 127 000 €. Konštatoval, že táto pridelená 
alokácia  je značne podhodnotená a nebolo možné jej navýšenie ovplyvniť.  
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
vyjadril názor, že mesto Poprad predložilo svoje projekty bez komunikácie s členmi UMR 
„Poprad-Svit-Kežmarok“. Taktiež povedal, že mesto Poprad a mesto Kežmarok nie je závislé 
na tejto Výzve a môžu si preplatiť projektové dokumentácie z iných zdrojov. Daná alokácia 
na projektovú dokumentáciu mohla byť prenechaná malým obciam, pre ktoré je 100 000 € 
na projektovú dokumentáciu neriešiteľný problém. V tomto prípade vyjadril osobnú 
nespokojnosť s týmto prístupom, ktorý nevie ovplyvniť. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval, 
že mesto Poprad pridávalo tento bod mimoriadne do programu mestského zastupiteľstva 
mesta Poprad. To, že alokácia sa napĺňa takto rýchlo, sa mesto Poprad dozvedelo minulý 
týždeň v stredu. Mali sme za to, že sa zapojíme do ďalšieho hodnotiaceho kola, ktoré v zmysle 
zmeny č.3 malo byť niekedy v máji. Iniciatíva zo strany MIRRI SR a ich upozornenie na to, 
že alokácia sa blíži k nule nás viedla k tomu, že sme mimoriadne pridali tento bod do 
mestského zastupiteľstva mesta Poprad, aby alokovaná čiastka neprepadla. 
  
Hlasovanie o uznesení č. 9.1: Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ schvaľuje 

projektové zámery na spracovanie projektovej dokumentácie v rámci výzvy  

IROP-PO7-SC76-2022-98:  

1. pre projekt s názvom „Park Juh II.“ 

2. pre projekt s názvom „Revitalizácia priestorov na Námestí sv. Egídia v Poprade“ -  2. etapa 

 

ZA: 6 členov          PROTI: 0 členov        ZDRŽALO SA: 10 členov      NEHLASOVALO: 0 členov 

 

Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 
 
Bod 9.2: Schválenie projektových zámerov, pre ktoré sa žiada príspevok na spracovanie 
projektovej dokumentácie v rámci Výzvy na predkladanie ŽoNFP na prípravu regionálnych 
projektov (IROP- PO7- SC76- 2022-98) – Veľká Lomnica 
PhDr. Jozef Košický, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Veľký Slavkov – položil 
otázku, či je predpoklad, že niektorá z týchto projektových dokumentácií nebude schválená 
odbornými hodnotiteľmi.  Narážal na to, aby bol schválený zásobník projektových zámerov, 
ktoré by mohli byť posunuté na schválenie ak by neprešli už schválené projektové zámery 
mesta Poprad. 
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Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – 
odpovedal, že momentálne to nevie presne povedať kto všetko v území je pripravený podať 
projektovú dokumentáciu. Môže sa stať, že niekto nevyužije túto možnosť  a následne by sa 
mohla alokácia navýšiť. Všetko sú to však len dohady, vzhľadom k protichodným 
vyjadreniam MIRRI SK. Uviedol, že mesto Poprad nepredpokladá, že by projektová 
dokumentácia mesta Poprad nemala byť schválená. V tomto momente však nevedel povedať, 
ako sa postavia k ostatným žiadostiam, ak ostatne potencionálne voľná alokácia.  
 
Mgr. Peter Duda, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Veľká Lomnica – požiadal 
Kooperačnú radu UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ o schválenie len jedného projektového 
zámeru  na druhú etapu cyklotrasy od katastrálneho územia Huncovce po katastrálne územie 
Poprad, vzhľadom k tomu, že nemal informáciu o alokácii 127 000 € na projektovú 
dokumentáciu pre celý UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“. Zo strany obce Veľká Lomnica príde 
aj návrh na zmenu uznesenia. 
 
Ing. Anton Danko, predseda KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“- navrhol, aby bol projekt 
schválený. Predseda KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ sa  následne rozhodne, či dané 
uznesenie podpíše. 
 
Mgr. Michal Materný, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Gánovce – požiadal, aby 
boli aktuálne výzvy komunikované ďalej do územia, aby sa predišlo nedorozumeniam. Je už 
na každej obci, ako s danou informáciou naloží. Konštatoval, že ak by uvedenú informáciu 
ohľadne predkladania projektových dokumentácií mal, tak by dnes taktiež predložil materiály 
Kooperačnej rade UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ na schválenie. 
 
Mgr. Lukáš Penxa, vedúci oddelenia strategického rozvoja a sekretariátu KR UMR – reagoval, 
že toto je práve jedna z úloh Regionálneho centra MIRRI SR.  Akonáhle splníme kritériá danej 
výzvy, tak by nás malo práve MIRRI SR na to upozorniť. Druhá možnosť pre potreby 
integrovaného rozvoja kraja je pripravovaný softvérový nástroj PSK – Aplikácia pre zber 
projektových zámerov a komunikáciu (RISK). Aplikácia RISK má za cieľ zlepšiť manažovanie 
agendy súvisiacej s regionálnym plánovaním, tzn. umožňuje efektívnejší zber, evidenciu 
a spracovanie projektových zámerov súvisiacich s tvorbou regionálnych integrovaných 
územných stratégií v nadväznosti na prípravu nového programového obdobia 2021-2027. 
Zber údajov sa týka predovšetkým informácií o plánovaných projektoch obcí/miest a sociálno-
ekonomických partnerov z územia kraja, ktoré prechádzajú procesom schvaľovania cez Radu 
partnerstva PSK.  
 
PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ - mesto Kežmarok – 
požiadal o zvolanie Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ v nasledujúcom týždni 
od 27.02.2023 do 03.03.2023, kde by aj ostatní členovia mohli predložiť svoje projektové 
zámery na schválenie Kooperačnej rade UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ a mohli byť 
potencionálnymi prijímateľmi z predmetnej Výzvy. Ďalej poukázal na to, že možno MIRRI SR, 
takýmto spôsobom zistí, že žiadostí je podstatne viac a na základe toho nám môže prideliť 
väčšiu alokáciu. 
 
Mgr. Peter Duda, člen KR UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ – obec Veľká Lomnica – povedal, 
že sťahuje všetky projektové dokumentácie, ktoré predložil a žiada o schválenie projektového 
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zámeru na preplatenie  projektovej dokumentácie s názvom „Veľká Lomnica - cyklotrasa 
2. etapa (od k. ú. Huncovce po k. ú. Poprad)“. Uviedol, že danú projektovú dokumentáciu majú 
vysúťaženú a hodnota projektovej dokumentácie je 29.913,60 €. 
 
Hlasovanie o uznesení č. 9.2: Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ schvaľuje 
projektový zámer na spracovanie projektovej dokumentácie v rámci výzvy  
IROP-PO7-SC76-2022-98: pre projekt s názvom „Veľká Lomnica – cyklotrasa, II. etapa  
(od k. ú. Huncovce – po k. ú. Poprad)“. 
 

ZA: 15 členov          PROTI: 0 členov        ZDRŽALO SA: 0 členov      NEHLASOVALO: 1 člen 

 
Kooperačná rada UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 
 
Bod 10: Záver 
 
Ing. Anton Danko - predseda KR UMR – informoval všetkých prítomných, že ďalšie zasadnutie 

Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ bude zvolané v druhej polovici marca 2023. 

Poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a ukončil zasadnutie.  
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KOOPERAČNÁ RADA UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ 
Prehľad hlasovania z 1. zasadnutia Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, 23.02.2023 

 

P. 
č. 

Meno Mesto/Obec Hlasovanie 
(za / proti /  
zdržal sa / 

nehlasoval)            
 3. bod 

Hlasovanie 
(za / proti /  
zdržal sa / 

nehlasoval)                 
4. bod 

Váha 
hlasu 
v % 

1. Ing. Anton Danko Poprad za za 48,59 

2. PhDr. Mgr. Ján 
Ferenčák, MBA 

Kežmarok  nehlasoval  zdržal sa 15,16 

3. Ing. Dáša Vojsovičová Svit zdržala sa za 7,55 

4. Mgr. Peter Duda Veľká Lomnica za za 4,99 

5. Ing. Ján Kapolka Ľubica za za  4,36 

6. Jozef Štefaňák Vysoké Tatry             za za 3,80 

7. Ing. Peter Majerčák Huncovce za za 2,98 

8. JUDr. Gabriel Bodnár Batizovce za za 2,39 

9. Slavomír Badžo Stráne pod 
Tatrami 

za za 2,23 

10. Ing. Peter Hritz Nová Lesná za za 1,62 

11. PhDr. Jozef Košický Veľký Slavkov za za 1,44 

12. Mgr. Michal Materný Gánovce za za 1,37 

13. Bc. Ladislav Oravec Malý Slavkov nehlasoval zdržal sa 1,10 

14. Ing. Marta Laufová Stará Lesná za za 0,95 

15. Mgr. Ján Hroboň Gerlachov za za 0,81 

16. Tomáš Fudaly Mlynčeky za za 0,66 

 Váha hlasov v %  za 76,19 83,74  

 Váha hlasov v % proti 0 0  

 Váha hlasov v %  zdržal sa 7,55 16,26  

 Váha hlasov v %  nehlasoval         16,26 0  
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KOOPERAČNÁ RADA UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ 
Prehľad hlasovania z 1. zasadnutia Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, 23.02.2023 

 

P. 
č. 

Meno Mesto/Obec Hlasovanie 
(za / proti / 
zdržal sa / 

nehlasoval)            
Bod 9.1 - 

zaradenie do 
programu  

Hlasovanie 
(za / proti / 
zdržal sa / 

nehlasoval)           
Prerokovanie 

Štatútu - 
zaradenie do 

programu 

Hlasovanie 
(za / proti / 
zdržal sa / 

nehlasoval)   
Návrh na 

rozdelenie 
alokácie - 

zaradenie do 
programu          

Váha 
hlasu 
v % 

1. Ing. Anton Danko Poprad za proti za 48,59 

2. PhDr. Mgr. Ján 
Ferenčák, MBA 

Kežmarok  zdržal sa za za 15,16 

3. Ing. Dáša 
Vojsovičová 

Svit za zdržal sa za 7,55 

4. Mgr. Peter Duda Veľká 
Lomnica 

za za za 4,99 

5. Ing. Ján Kapolka Ľubica zdržal sa za za 4,36 

6. Jozef Štefaňák Vysoké Tatry            za za za 3,80 

7. Ing. Peter Majerčák Huncovce za za za 2,98 

8. JUDr. Gabriel Bodnár Batizovce zdržal sa za za 2,39 

9. Slavomír Badžo Stráne pod 
Tatrami 

zdržal sa za za 2,23 

10. Ing. Peter Hritz Nová Lesná za za za 1,62 

11. PhDr. Jozef Košický Veľký 
Slavkov 

za za za 1,44 

12. Mgr. Michal Materný Gánovce zdržal sa za  za 1,37 

13. Bc. Ladislav Oravec Malý Slavkov za  za za 1,10 

14. Ing. Marta Laufová Stará Lesná za za za 0,95 

15. Mgr. Ján Hroboň Gerlachov zdržal sa za za 0,81 

16. Tomáš Fudaly Mlynčeky zdržal sa za za 0,66 

 Váha hlasov v %  za 73,02 43,86 100  

 Váha hlasov v % proti 0 48,59 0  

 Váha hlasov v %  zdržal sa 26,98 7,55 0  

 Váha hlasov v %  nehlasoval         0 0 0  
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KOOPERAČNÁ RADA UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ 
Prehľad hlasovania z 1. zasadnutia Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, 23.02.2023 

 

P. 
č. 

Meno Mesto/Obec Hlasovanie 
(za / proti / zdržal sa / 

nehlasoval)                  
5. bod 

Hlasovanie 
(za / proti / zdržal sa / 

nehlasoval)                  
6. bod 

Váha 
hlasu 
v % 

1. Ing. Anton Danko Poprad za za 48,5
9 

2. PhDr. Mgr. Ján 
Ferenčák, MBA 

Kežmarok  zdržal sa zdržal sa 15,1
6 

3. Ing. Dáša 
Vojsovičová 

Svit za za 7,55 

4. Mgr. Peter Duda Veľká 
Lomnica 

za za 4,99 

5. Ing. Ján Kapolka Ľubica zdržal sa zdržal sa 4,36 

6. Jozef Štefaňák Vysoké Tatry                 za za 3,80 

7. Ing. Peter Majerčák Huncovce za zdržal sa 2,98 

8. JUDr. Gabriel Bodnár Batizovce za za 2,39 

9. Slavomír Badžo Stráne pod 
Tatrami 

za za 2,23 

10. Ing. Peter Hritz Nová Lesná za za 1,62 

11. PhDr. Jozef Košický Veľký 
Slavkov 

za za 1,44 

12. Mgr. Michal Materný Gánovce za za 1,37 

13. Bc. Ladislav Oravec Malý Slavkov zdržal sa zdržal sa 1,10 

14. Ing. Marta Laufová Stará Lesná za za 0,95 

15. Mgr. Ján Hroboň Gerlachov za za 0,81 

16. Tomáš Fudaly Mlynčeky zdržal sa za 0,66 

 Váha hlasov v %  za 78,72 76,4  

 Váha hlasov v % proti 0 0  

 Váha hlasov v %  zdržal sa 21,28 23,6  

 Váha hlasov v %  nehlasoval         0 0  
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KOOPERAČNÁ RADA UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ 
Prehľad hlasovania z 1. zasadnutia Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, 23.02.2023 

 

P. 
č. 

Meno Mesto/Obec Hlasovanie 
(za / proti / 
zdržal sa / 

nehlasoval)            
7. bod 

Kežmarok 

Hlasovanie 
(za / proti / 
zdržal sa / 

nehlasoval)            
7. bod 
Poprad 

Hlasovanie 
(za / proti / 
zdržal sa / 

nehlasoval)           
8. bod 

Váha 
hlasu 
v % 

1. Ing. Anton Danko Poprad proti za za 48,59 

2. PhDr. Mgr. Ján 
Ferenčák, MBA 

Kežmarok  za  zdržal sa za 15,16 

3. Ing. Dáša 
Vojsovičová 

Svit za za za  7,55 

4. Mgr. Peter Duda Veľká 
Lomnica 

za za za 4,99 

5. Ing. Ján Kapolka Ľubica za zdržal sa za 4,36 

6. Jozef Štefaňák Vysoké Tatry         za za za 3,80 

7. Ing. Peter Majerčák Huncovce za zdržal sa za 2,98 

8. JUDr. Gabriel Bodnár Batizovce za za za 2,39 

9. Slavomír Badžo Stráne pod 
Tatrami 

za za za 2,23 

10. Ing. Peter Hritz Nová Lesná za za za 1,62 

11. PhDr. Jozef Košický Veľký 
Slavkov 

za za za 1,44 

12. Mgr. Michal Materný Gánovce za za za 1,37 

13. Bc. Ladislav Oravec Malý Slavkov za zdržal sa za 1,10 

14. Ing. Marta Laufová Stará Lesná za za za 0,95 

15. Mgr. Ján Hroboň Gerlachov za za za 0,81 

16. Tomáš Fudaly Mlynčeky za zdržal sa za 0,66 

 Váha hlasov v %  za 51,41 75,74 100  

 Váha hlasov v % proti 48,59 0 0  

 Váha hlasov v %  zdržal sa 0 24,26 0  

 Váha hlasov v %  nehlasoval         0 0 0  
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KOOPERAČNÁ RADA UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“ 
Prehľad hlasovania z 1. zasadnutia Kooperačnej rady UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“, 23.02.2023 

 

P. 
č. 

Meno Mesto/Obec Hlasovanie 
(za / proti / zdržal sa / 

nehlasoval)               
9.1 bod 

Hlasovanie 
(za / proti / zdržal sa / 

nehlasoval)    
9.2 bod 

Váha 
hlasu 
v % 

1. Ing. Anton Danko Poprad za za 48,5
9 

2. PhDr. Mgr. Ján 
Ferenčák, MBA 

Kežmarok  zdržal sa za 15,1
6 

3. Ing. Dáša 
Vojsovičová 

Svit za za 7,55 

4. Mgr. Peter Duda Veľká 
Lomnica 

zdržal sa za 4,99 

5. Ing. Ján Kapolka Ľubica zdržal sa za 4,36 

6. Jozef Štefaňák Vysoké Tatry za za 3,80 

7. Ing. Peter Majerčák Huncovce zdržal sa za 2,98 

8. JUDr. Gabriel Bodnár Batizovce za za 2,39 

9. Slavomír Badžo Stráne pod 
Tatrami 

zdržal sa za 2,23 

10. Ing. Peter Hritz Nová Lesná zdržal sa nehlasoval 1,62 

11. PhDr. Jozef Košický Veľký 
Slavkov 

za za 1,44 

12. Mgr. Michal Materný Gánovce zdržal sa za 1,37 

13. Bc. Ladislav Oravec Malý Slavkov zdržal sa za 1,10 

14. Ing. Marta Laufová Stará Lesná zdržal sa za 0,95 

15. Mgr. Ján Hroboň Gerlachov za za 0,81 

16. Tomáš Fudaly Mlynčeky zdržal sa za 0,66 

 Váha hlasov v %  za 64,58 98,38  

 Váha hlasov v % proti 0 0  

 Váha hlasov v %  zdržal sa 35,42 0  

 Váha hlasov v %  nehlasoval         0 1,62  
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Dátum vyhotovenia zápisnice: 08. 03. 2023      
 
                      
 
Vypracoval:   
 
 

.................................................. 
      Mgr. Monika Lalkovičová 
   Sekretariát Kooperačnej rady 
  UMR „Poprad-Svit-Kežmarok“  

 
 
 
 
Overovateľ zápisnice: 
 
 
 
 

.................................................. 
Ing. Dáša Vojsovičová 

 
 
 
 
Predseda Kooperačnej rady UMR “Poprad-Svit-Kežmarok“:  
                                                                                              
 
 
 
 
 

.................................................. 
Ing. Anton Danko 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


